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Geachte dames en heren, 

 

 

In deze brief beantwoorden wij de vragen ex artikel 41 RVO, ontvangen op 1 december 2020 van de 

fractie van Democraten Hilversum over de toepassing van aardwarmte in Hilversum. Hieronder treft u 

vetgedrukt de gestelde vragen aan, gevolgd door onze antwoorden. 

 

Naar aanleiding van berichten over een aardwarmte project in Amersfoort en mogelijke interesse 

bij de Regio Gooi en Vechtstreek zijn wij benieuwd naar het volgende: 

 

Vraag 1. Doet Hilversum, al of niet in het kader van de RES Gooi en Vechtstreek, onderzoek naar 

de toepassing van aardwarmte en wordt daarbij gekeken naar de toepassing van aardwarmte als 

warmtebron voor de gehele gemeente?  

 

Antwoord 

De rijksoverheid laat dit nu en komende jaren onderzoeken door middel van de Seismische Campagne 

Aardwarmte Nederland (SCAN). Deze brengt de potentie van aardwarmte (geothermie) in Nederland in 

beeld. Onze regio ligt op de lijn Haarlem-Nijmegen, die momenteel in het kader van SCAN wordt 

onderzocht. De gemeente Hilversum stelt dit jaar een Transitievisie Warmte op en de gemeenteraad 

besluit in januari over de uitgangspunten hiervoor. Centraal in de Transitievisie Warmte staan de 

mogelijkheden om de verschillende wijken aardgasvrij te gaan verwarmen. Het gaat niet alleen om 

mogelijke nieuwe, duurzame warmtebronnen, maar ook om de techniek om deze warmte te distribueren en 

verschillen per wijk. Uit ervaring elders in Nederland blijkt dat aardwarmte vooral bruikbaar is in de 

vorm van een warmtenet, bijvoorbeeld in de glastuinbouw. Dat betekent dus voor Hilversum, dat als het 

onderzoek SCAN aantoont dat aardwarmte in onze omgeving kansrijk is, het belangrijk is om als 

gemeente en regio in te gaan zetten op een warmtenet om de aardwarmte te distribueren in de gebouwde 

omgeving. Ook zal er dan in onze regio meer onderzoek nodig zijn naar de effecten van de mogelijke 

winning van aardwarmte, op onder meer de ondergrond en omgeving. Aardwarmte is vooral relevant voor 

het aspect warmte in de RES, de Regionale Structuur Warmte. 

  



Vraag 2.  Zo ja, wat zijn tot nu toe de resultaten en vooruitzichten? Zo nee, waarom niet en wanneer 

is het college van plan deze mogelijke bijdrage aan de energietransitie serieus te onderzoeken? 

 

Antwoord 

De resultaten van het SCAN onderzoek voor onze regio zijn op dit moment nog niet beschikbaar, maar we 

kijken hier wel naar uit. De rijksoverheid verwacht de uitkomsten van het onderzoek naar de lijn 

Haarlem-Nijmegen in de loop van 2021 te gaan publiceren. De SCAN is een gedegen onderzoek dat ons 

informatie gaat geven over de kansen voor geothermie in de regio. De raad heeft vorig jaar bij de 

startnotitie Regionale Energie Strategie (raad 25 september 2020) als één van de randvoorwaarden 

meegegeven dat de kansen voor geothermie als energiebron volwaardig meewegen. Zodra de SCAN 

resultaten beschikbaar zijn, weten we meer over deze kansen; wel of niet kansrijk? Als het kansrijk is, 

zullen we geothermie gaan opnemen in de Regionale Structuur Warmte en de gemeentelijke Transitievisie 

Warmte.  

 

Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 

 


